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PředmětzPrávo na odpověď
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Od:

K0mu:Zdárský Pavel * [darsluyPaVcl‘n khclx'mcpncwz“ ', Olmr Vladimir 

- 'Olmr.Vladimixx(111(1ch\v'.mcpnet.cz> 

 



 

 

Adresát : Pavel “ž d á r s k ý , starosta lVIC— Prahy 19 Kbely, prostřednictví podatelny

Kbely a

lng,VIadimír Olmer, místostarosta MC —

Praha 19 Kbely. - dtto -

Právo na informací je ústavně stanovena zákonem č.,106/ 1999 a jeho dodatcích. Ve smyslu

tohoto se znovu obracím s níže uvedenými dotazy, které byla absolutně nezodpovězeny a iritující

svým obsahem,

znovu k věci,

ad A zdravotní středisko - dokončení a předání

ad B jednosměrnost ulic— Borovnické ulice a na to navazujících ulic

ad C nepořádek ve čtvrti

 

Nepatřičné zdůvodnění Vašeho dopisu z 27/02/2024 - na odpověd'na požadavek práva na

odpověď

Pan Ing. Olmer Vladimír , místostarosta

S ohledem na zhoršení svého zdravotního stavu mohu teprve nyní zareagovat na Vaše tzv.

vysvětlení 2 27/02

Myslím, že je nedůstojné pro absolventa české vysoké školy, odpovídat českým způsobem a

vybrat si téma, které není předmětem jednání a navíc není pravdivé. Pisatel ( pisatelka ) , ve

svém rozhořčení uvedla že jsem dehonestoval úředníka úřadu a napadl jeho věk. Chtěl bych

poznamenat, tento výraz v češtině je slovo nepříliš známá a znamená pomluvu ,urážku, a

mohla by být předmětem dalšího jednání. Pokud se týká věku p. Čermáka , doporučoval bych,

zřejmě pisatelce, správně si přečíst číst co kdo napsal a správně to reprodukoval.

Volič si maně vzpomene na zesnulého pana poslance Olmra, který po shrnutí materiálů dal

volit o usnesení vždy se závazným termínem. To byl pan Olmer starší na kterého vzpomínají

jeho vrstevníci. Za jeho činnosti nemuselo se požadovat žádné právo na odpověďa bylo vše

jednoznačné.

 

 

  



 

 

Proč najedné straně schází absence předat potřebné informace voličůma pouštětjedovaté

slova. Jak velký rozdíl jednání mezi zastupiteli ukazuje třeba i obstarání JUDr.Nyklasem

repasované potřebné chodítka, bez kterých by nemocní kbelští občané nemohli udělat

samostatně ani krok. ll! ?

A dotazy ?

Ad A 0zdravotnístředisko. -

Občané sice ví, že byl schválen návrh na ordinace ale schází to hlavní ,termín- až sestřička

zavolá další. Čili skutečný termín předání pracoviště lékařským týmům a tímto veřejnosti.

konečně bude otevřeno.

Občané také požadují kým byl vypsán tak nespolehlivý dodavatel, kdo byl placený stavební

dozor, jak to že mu unikly stavební přehmaty. Kdo bude vymáhat vzniklé škody. Celkové

náklady , více náklady, Prostě vše co se týká financí stránky a jejich náhrady Kdo vede náhrady

,kdo má na starosti právní řízení. Škody hmotné i morální, to vše zajímá veřejnost. Co dělala

kontrolní komise a stavební?

Ad B — Dopravní situace Borovnická a okolní silnice

je celookresníostudou Kbel , že dosud nebyla dořešena dlouholetá dopravní situace po takové

době ? . Všude vokolí hladce potřebné změny prošly. Pouze ve Kbelích neprošly i petice

občanů na nejvyšší úrovni .Proč místní obyvatelé nemohou tuto sami řešit dle potřeb a

předpisů sami Proč třeba paní Zárubová, Wildová, a další nemohou pomoc,. Vozíčkáři a

přestaří pouze vyžadují ohledy vnávaznosti zóny. Proč nevyužít rovnou a širokou ulici

Xaverovskou, místo nepřehlednou a točenou Borovnickou? To vše bylo podrobně vypsáno

v předchozích matariálů

Ad c -nepořádek ve čtvrti .

Od změny— t..j -r.1990 nebyl takový nepořádek. V ulicích ve čtvrti za dráhou zůstává listí i

jehličí od podzimu ,ulice je poseta drobným štěrkem ocl zimním posypu. Co dělá kbelská

úklidová služba. Kdo od minulého létě jí platí? Proč v sousední Vinoři i Satalicích mají stále

pořádek a ve Kbelích to nejde ? V ulici Borovnická dva roky je propadlý kanalizačně vstup Kdysi

na vše dohlížely komise a které byly zato i čtvrtletně dotovovány Chodníky zarůstají travinami.

A křovinami Na to vše se občané ptají,? Díky starostovi Žd'árskému byl stavební dvůr plný

techniky na úklid. Byli používáni sběrný vůz. Proč nemůže býti nadále používán ? Kdo jej má

v používání a nerezne ve skladišti ,.? To vše je minulost. Kde je dozor.??

Toto jsou 3 základní otázky, které většina obyvatel Kbel mající nájem o pěknou obec si klade

k řešení a požaduje vysvětlení

I

Bohužel k získání požadovaných okruhů je někdy velmi obtížne

Připomínám že využít ústavního práva vplném rozsahu musí být bez invektiva a kvěci

v termínu 15 dnů

-— 20/ 00/2
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